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AAN DE LEDEN VAN BRIDGECLUB ALPHENSE BRIDGE COMBINATIE 

 

 

Van de redactie. 

Terwijl de zon heerlijk schijnt, in heel Nederland, zit ik in de achtertuin te denken aan deze 

nieuwsbrief. Max heeft als voorzitter een paar mooie momenten uit dit speelseizoen 

opgeschreven. In deze nieuwsbrief vindt u ook meteen een doorkijkje naar leuke ontwikkelingen 

in het wedstrijdprogramma voor speelseizoen 2025-2026. 

 

Kent u dat gevoel dat het allemaal goedkomt als de zon schijnt? De zon zorgt voor licht en 

warmte. Datzelfde gevoel van dat alles goedkomt, komt ook wel eens langs op de bridgetafel. Elk 

spel is weer anders, maar het moment dat je ziet dat je je contract haalt is toch geweldig?!! 

De ups hoort bij het bridgen, maar helaas ook de downs. Maar ik hoop dat u het met mij eens 

bent dat het bridgen toch een geweldig leuk spelletje blijft. 

Ik wens u veel leesplezier bij deze nieuwsbrief! 

Met hartelijke groet, 

Maureen Ovink 
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1. Van de voorzitter 

Beste leden, 

 

Het seizoen zit er bijna op. Laat ik eens beginnen om al die mensen te bedanken die afgelopen 

jaar zich weer hebben ingezet voor onze club. Want laten we eerlijk zijn, of het nu een 

parencompetitie is, een laddercompetitie of één van de vele drives, de dinsdagavond verloopt 

altijd op rolletjes. Veel leden, zowel vóór als achter de schermen, zorgen er wekelijks voor dat u 

ontspannen en gezellig kunt bridgen. Het bestuur hoopt ook voor het seizoen 2025-2026 een 

beroep op deze leden te kunnen doen. Voor deze leden wordt al druk gewerkt aan de 

vrijwilligersmiddag om hen te bedanken. De uitnodiging volgt binnenkort. 

Terugblik: 

We hebben een relatief rustig seizoen achter de rug. Het hoogtepunt was natuurlijk ons jubileum 

op 6 oktober vorig jaar. Perfect georganiseerd door drie leden en waar iedereen nog steeds met 

plezier op terugkijkt. Een dag ook waar een start werd gemaakt met de Grote Club Actie. Een 

groot compliment aan alle leden, die zeer gul zijn geweest en gezorgd hebben voor een extra 

inkomsten van € 600,-- voor onze clubkas. 

Ook komend seizoen willen wij deze actie weer in gang zetten. Bij de start in september laten wij 

een lijst rondgaan waarop u kunt aangeven hoeveel loten u dit jaar wilt kopen. De extra sponsor- 

inkomsten gebruiken we voor  

- lesmateriaal en andere kosten die de cursus met zich meebrengt; 

- de prijzen en hapjes blijven doen bij de diverse drives; 

- en wellicht komend jaar geen contributieverhoging. 

Daarnaast willen wij ook graag meedoen aan de Bank Giro Vriendenloterij. Ik heb daar vorige 

week al iets over verteld en kom hier bij de start van het nieuwe seizoen op terug.  

Zomerbridge: 

Dit jaar organiseren wij geen zomerbridge. Vorig jaar viel de opkomst erg tegen. Vandaar dat het 

bestuur heeft besloten het dit jaar niet te doen. De kosten wegen niet op tegen de baten. Dat 

betekent dat het seizoen ook echt eindigt met de slotdrive op 27 mei.  

Wilt u wel graag in de zomer spelen dan kunt u in de maanden juli en augustus terecht bij 

Bridgeclub RBA. Zij spelen op de donderdagavond in de Bron. 

Een korte vooruitblik:   

In de afgelopen bestuursvergadering hebben we stil gestaan bij het wedstrijdprogramma 2025-

2026. Veel leden willen graag viertallen maar er zijn ook leden die dat liever niet spelen. 

Uiteraard respecteren wij ieders mening. We hebben gezocht naar een mogelijke combinatie. 
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We willen proberen om een goede combinatie te vinden waarbij alle leden kunnen blijven 

bridgen. Dat betekent een Viertallencompetitie en dan voor leden die dat niet willen een vrije 

competitie. 

We kijken ernaar uit om dit bridgeseizoen met u af te ronden op 27 mei en zien u graag terug 

volgend seizoen. Namens het bestuur wens ik u een mooie zomer en een fijne, zonnige vakantie. 

Max van Alphen 

voorzitter 

 

 

2. Meer ruimte tussen de tafels 

Nu we deze laatste competitieronde in twee lijnen spelen, is de tafelindeling een klein 

beetje veranderd.  

Bij het neerleggen van de borden en spellen op de tafels proberen we zo veel mogelijk ruimte er 

tussen te laten. Om te voorkomen dat u wordt afgeleid door wat op de andere tafels wordt 

besproken.  

Maar de ruimte in de zaal is wel beperkt. De ene tafel is sneller klaar dan de andere tafel. Dan is 

de verleiding groot om met elkaar te gaan praten. Houdt u wel in het achterhoofd dat er naast u 

gewoon nog clubleden aan het bridgen zijn? Zij willen zich ook net als u graag concentreren op 

hun spel. Wilt u zelf aan de tafels misschien wat minder luid de resultaten met elkaar bespreken? 

Dat kan natuurlijk altijd nog even achteraf.   

 

3. Hoe gaat het met de cursisten? 

Afgelopen maart zijn we gestart met 6 cursisten voor een beginnerscursus. Bert geeft de 

bridgelessen en Max ondersteunt hem daarin.  

Het enthousiasme van deze cursisten straalt ervan af. Zij zijn heel leergierig. Bijna allemaal 

hebben ze een ‘klaverjas’-achtergrond. Dat is zeker een voordeel.  

De lessen zijn inmiddels achter de rug. Om de cursisten ervaring te laten opdoen met het bieden 

en afspelen, spelen we nu wekelijks met deze cursisten op twee tafels. We hopen dan ook dat ze 

op tijd zijn ‘klaargestoomd’ om mee te doen op de slotdrive op 27 mei. We hopen dat ze zich 

daarna willen aanmelden als clublid op de dinsdagavond. 

We willen in september weer met een beginnerscursus bridgen gaan starten. Hiervoor zijn al 

enkele aanmeldingen binnen.  
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4. Gecombineerde Viertallen-competitie 

Een gecombineerde competitie waarbij alle leden op een leuke manier kunnen bridgen, 

dat vraagt natuurlijk wat organisatie. Het vraagt ook vooral een behoorlijke discipline van 

onze leden.  

Bij de start van het nieuwe seizoen gaan we inventariseren wie er graag willen viertallen. Als 

voldoende viertallen-teams zich aanmelden, dan gaan we deze wedstrijden inpassen in het 

wedstrijdschema voor seizoen 2025-2026.  

Voor de clubleden die niet willen viertallen, komt een aangepaste competitie.  

Voor degenen die gaan viertallen, benadrukken we nogmaals de zelfdiscipline om als teams 

ZELF voor invallers te zorgen. Als één of meerdere leden van het team afwezig is/zijn dan moet 

u zelf zorgen voor een vervanger. Dat mogen ook bridgers zijn van buiten onze eigen club. 

Wellicht dat deze mogelijkheid meer ruimte biedt om de viertallenwedstrijden te kunnen 

organiseren.  

 

5. Nieuwe vorm van de Laddercompetitie 

In het nieuwe speelseizoen 2025-2026 willen we de Laddercompetitie op een andere 

manier gaan spelen. De competitie bestaat nog steeds uit zes zittingen, maar de rest gaan 

we anders doen en hopelijk leuker maken. 

- We spelen in twee lijnen maar wisselen de lijnen om. De blauwe lijn B begint de 

competitie als leider dus als rood. De rode lijn A begint in de onderste lijn dus als blauw.  

- Elke zitting spelen we zoals altijd 6 ronden van 4 spellen. 

- Na elke zitting degraderen de laatste 6 paren en promoveren 6 paren naar de andere lijn. 

Dat gebeurt op grond van de stand in de lijn. 

- Een paar dat niet aan een zitting meedoet, om welke reden dan ook, degradeert 

automatisch. 

- Alle gewone reglementen zijn in deze competitie niet van toepassing. 

- Het paar dat de hoogste score heeft na 6 zittingen in de rode lijn is uiteindelijk de 

ladderkampioen. 
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6. De Regelhoek 

 

Deze keer een kort verhaal.  

Vandaag ben ik getuige geweest van een kaartspel, dat ik absoluut niet 

begrijp.  

Het ging zo. Aan de eerste tafel zaten vier mensen die vredig met elkaar 

zaten te praten, totdat een soort opbieden ontstond, waarbij steeds 

hogere getallen werden genoemd. Eén van de vier werd hierdoor zo 

boos dat hij zijn kaarten allemaal op tafel legde en kennelijk niet meer 

wilde spelen. 

Degene tegenover hem probeerde nu alleen verder te spelen. De stemming bleef echter 

grimmig, want ik hoorde termen als: ‘geef maar de kleine schoppen’ en ‘nu een hoge schoppen’.  

Aan de tweede tafel zaten enkele lieden die kennelijk in de confectie-industrie werkzaam waren. 

Ze spraken tenminste over ‘veel ruiten’, ‘passen’, een mooie lengte’ en dat ‘alle snits goed zaten’.  

De derde tafel was bezet door enkele artsen die over hun patiënten aan het praten waren. Er 

werd gesproken over ‘de blinde’ en over ‘zwakke harten’, waarmee je beter niet kon ‘springen’. 

Ook werd er gesproken over iemand die te weinig ‘harten slagen’ had. Eén van hen was 

waarschijnlijk chirurg, want hij vertelde dat hij er niet alles had uit kunnen snijden.  

Aan de vierde tafel ging het wel erg frivool aan toe. Het was zo erg dat ik mij bijna schaam om 

erover te vertellen. Een man zei tegen een dame die tegenover hem zat: “Wilt u zo vriendelijk zijn 

om al uw moois op tafel te leggen?”, waarna ik de dame tegen hem hoorde zeggen: “Vindt u ze 

niet prachtig? We zijn weliswaar kwetsbaar, maar ik kon uw invitatie toch niet afslaan.” 

Tijdens het spelen werd er ook nog gefluisterd ‘tweede man laag’ en ‘derde man doet wat hij 

kan’. Maar toen ik ze ook nog hoorde praten over iemand met een prachtige opening en een kale 

heer die een vrouw had gedekt, had ik er genoeg van en ben weggegaan.  
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  Het bestuur hoopt dat u geniet van de mooie    

   zomerdagen die eraan komen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Colofon 

Bestuur:  

Voorzitter Max van Alphen   max.vanalphen@kpnmail.nl 

Secretaris Karin de Jong   secr.alphensebridgecombinatie@gmail.com 

Penningmeester Aad Anker   aadanker60@gmail.com 

Wedstrijdleider Frieda Strack van Schijndel friedastrack@hotmail.com 

Bestuurslid Maureen Ovink    m.ovink@post.com 
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